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Na
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podstawie paragrafu 12 ust.3 minu obrad Rady Miasta zgłaszamy interpelację w sprawle:

W sprawie dzierżawy przez PKM 3 autobusów marki MAZ:

W zwiqzku z informacjami które sq dostępne na stronie internetowej spótki PKM, proszę o wyjaśnienie

następujqcych kwestii :

l.Czy dzierżawione autobusy na|eżq do zwycięzcy przetargu? Proszę o przedstawienie dokumentów

potwierdzajqcych ten stan rzeczY w zakresie dzierżawy 3 autobusów wielkopojemnych? Z warunków

przetargów wynika, Że autobusy muszQ naIeżeć do oferenta startujqcego W przetargu. Proszę o

przedstawienie dokumentów potwierdzajqcych ten fakt(dowody rejestracyjne' umowy kupna _ sprzedaży i

itp). Zgodnie z załqcznik nr 3 do S|WZ - |stotne postanowienia umowy p.1. cytuję:

,,1' Wydzierżawiajqcy oświadcza, że jest wtościcielem bqdź posiada inny tytuł prawny do autobusów

wielkopojemnych:

mąrki

2' Autobusy określone w ust'7 sq wolne od wad prawnych i fizycznych tzn. sq wtasnościq lub we wtodaniu

Wydzierżawiajqcego i nie sq obciqżone żadnymi prawami osób trzecich,

Czy forma wtaścicie|ska _ |easing autobusów zostata przez Państwa zaakceptowana jak forma tytuty

prawnego stwierdzajqcego wtasność przedmiotu umowy dzierżawy? Jeś|i tak to d|aczego? Proszę o

uzasadnienie ekonomiczne takiej decyzji? Ponadto ilu oferentów zgtosito się do przetargu?

2. Ponadto proszę o przedstawienie dokumentów potwierdzajqcych następujqce okoIiczności umożliwajqce

zamawiajqcemu zawarcie umowy dzierżawy z wybranym oferentem:

a) że wybrany wykonawca posiada odpowiedniq wiedzę i doświadczenie w przedmiocie przetargu,

b) że wybrany wykonawca posiada odpowiedni potencjat technicznych do wykonania przedmiotu umowy,

c) że wybrany wykonawca przedstawit dokumentację o dobrej sytuacji finansowej i ekonomicznej ce|em

realizacji przedmiotu umowy.

Na sesji Rady Miasta w dniu 31 stycznia tego roku, mimo zadania prezydentowi miasta pytań w tej

materii nie uzyskałem żadnej merytorycznej odpowiedzi, więc proszę o udzielenie mi na w/w pytanie

odpowiedzi i przedstawienie odpowiednich dokumentów.
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http://bip.umtychy.pl/index.php?action=PobierzPlik&id=78931
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